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شایعه روزنگاه

لزوم جلوگیری از جذب بازیکنان 
خارجی بی کیفیت 

1-بحث ورود بازیکنان خارجی نالایق موضوعی 
اســت که باید بیــش از اینها به آن توجــه کرد. به 
شــخصه معتقدم بیش از 90 درصــد از بازیکنانی 
که بــه ایران می آیند بازیکنانی هســتند که به درد 
تیم های ما نمی خورند و کاربــرد خاصی هم ندارند. 
البته دلیل اصلی جذب این بازیکنان عدم آشنایی و 
درک مطلوب مدیران باشگاه های ما در کشور است. 
زیرا ساختار حرفه ای در باشگاه ها و فوتبال ما وجود 
ندارد. مدیران ما قدرت تشــخیص خوبی نسبت به 
این موضوع ندارند که چه بازیکنانی با چه معیارهایی 

می توانند به کمک آنها در تیم بیایند.
2- هر باشگاهی نیاز به یک دستورالعمل حرفه ای 
نســبت به جذب بازیکنان دارد که متاسفانه باز هم 
این موضوع در ایران رعایت نمی شود. معضل دیگری 
که در بحث ترانســفر در ایران وجــود دارد حضور 
دلال هایی اســت که اغلب مدیران باشگاه ها را دچار 
تزلزل و اشتباه می کند. آنها اغلب بازیکنان بی کیفیتی 
را به تیم های باشــگاهی پیشنهاد می دهند. بیشتر 
بازیکنان خارجی که به ایران می آیند مدیران فوتبالی 
کشور را با یک ســی دی و ارایه یک صحنه کوتاه از 
بازی شان متقاعد می کنند و مدیران ما هم متاسفانه 
می پذیرند و بعد از چند وقت متوجه می شوند که چه 

اشتباهی را مرتکب شده اند.
3- طی 10 ســال اخیر اگر ما 50 بازیکن خارجی 
جذب کرده باشــیم، اعتقاد دارم 3 نفــر از آنها هم 
نتوانسته اند در ایران موفق باشند و متاسفانه این یک 
افت بزرگ برای فوتبالمان است که البته قابل حل هم 
نیست. بدون تردید 99 درصد از بازیکنانی که به ایران 
آمده اند بازیکنان با کیفیتی نبوده اند. اگر پول کمی 
دریافت می کردند و کیفیت نداشتند، می گفتیم که 
ارزش شان به همین اندازه اســت اما آنها اغلب پول 
زیادی دریافت می کنند و عملکرد خوبی هم ندارند. 
اگر این پول خرج چند بازیکن جوان ایرانی شود، قطعا 

می تواند برای آینده فوتبال کشورمان مفید باشد.
4- ما باید ضوابطــی را در جهت جذب بازیکنان 
در نظر بگیریم تا بازیکنانی بیایند که یا در تیم ملی 
کشورشان فعالیت داشته باشــند و یا این که جوان 
باشــند و از اســتعداد خوبی برخوردار باشند. این 
موضوع تا حد زیــادی می تواند کمک کند. راه دیگر 
این است که با پول بیشتر بازیکنان پابه سن گذاشته 
فوتبال جهان رو جــذب کنیم که این امر تقریبا دور 

از دسترس است.
کیوسک

پیشنهاد فنرباغچه به آردا

روزنامه فتوماک چاپ ترکیه روی جلد دیروز خود 
عکسی از آرداتوران را منتشر کرده است. این روزنامه 
تیتر زده اســت:   »فنرباغچه به صورت رسمی برای 
جذب آردا توران اقدام کرد«. این درحالی اســت که 

توران خودش اعلام کرده بارسلونا را دوست دارد.

حمایت نیمار از مسی

روزنامه اســپورت کاتولونیا گفت وگوی نیمار با 
شبکه اسپورت برزیل را منتشــر کرده است. نیمار 
در این گفت وگو ضمن حمایت از لیونل مسی اعلام 
کرده: »فوتبال بدون مســی، فوتبال نیست.« نیمار 
همچنین گفته می دانسته کار غیرقانونی انجام نداده 

که در دادگاه محاکمه شود.

ویتسل در یک قدمی ناپولی

روزنامه ایتالیایی کوریره دلو اســپورت در نسخه 
چاپی دیــروز خود از تیتر »ویتســل در یک قدمی 
ناپولی« اســتفاده کرده و در توضیح آن نوشته: »ده 
لورنتیس در جنگ با زنیــت، به ملی پوش بلژیکی 
قراردادی بلند مدت را پیشــنهاد داده است.« این 
روزنامه همچنین نوشــته ژائو ماریو به اینتر خیلی 

نزدیک شده و این انتقال به زودی انجام خواهد شد.

ورزش جهان

 تلاش استقلال
 برای کاهش محرومیت رحمتی

استقلال  شهروند|  
بــرای 2 بــازی ابتدایی 
لیگ برتر با مشکل بزرگی 
رو به رو است. اتفاقاتی که 
در دیدار این تیم مقایل 
تراکتورسازی رقم خورد 
محرومیت دو جلسه ای 

سید مهدی رحمتی را به دنبال داشت. محرومیتی 
که قرار بود یک جلســه آن در فینال جام حذفی 
اعمال شــود اما این اتفاق نیفتاد و با رایزنی باشگاه 
استقلال هر دو جلسه محرومیت رحمتی به لیگ 
برتر آینده موکول شــد. حالا استقلال درحالی در 
دو بــازی ابتدایی لیگ برتر رحمتــی را در اختیار 
ندارد که این بار خبری هم از وحید طالب لو نیست. 
طالب لو پارسال در غیبت رحمتی اگرچه دروازه بان 
مطمئنی برای استقلال نشان نداد و در هر بازی گل 
خورد اما حداقل می توانســت در دو بازی ابتدایی 
آبی پوشــان درون دروازه قرار بگیرد. منصوریان با 
قراردادن وحید طالب لو در لیســت مازاد به دنبال 
سیدحسین حسینی رفت. دروازه بانی که از استقلال 
به ملــوان رفته بود و می تواند بــرای بازی های که 
استقلال رحمتی را در اختیار ندارد، گزینه مطمئنی 
باشد. مشکل استقلالی ها اینجاست که حسینی 
با مصدومیت مواجه شــده و امکان دارد به دو بازی 
ابتدایی لیگ برتر نرسد. اگرچه او مدام در کلینیک 
پزشــکی اســتقلال درحال درمان مصدومیتش 
است اما شــاید نتواند در دو بازی ابتدایی به میدان 
برود و این موضوع برای استقلال مشکل بزرگی را 
ایجاد می کند. به همین دلیل مسئولان استقلال به 
دنبال راه چاره ای برای کم کردن محرومیت رحمتی 
هســتند تا برای بازی های باتدایی لیگ با مشکل 
جدی روبه رو نشوند. اســتقلالی ها می خواهند یا 
محرومیت رحمتی را کلا ملغی کنند یا این که دو 
جلسه را به یک جلسه کاهش دهند تا اگر قرار است 
از نبود یک دروازه بان مطمئن ضربه بخورند فقط 3 
امتیاز را از دست بدهند. البته بعید به نظر می رسد 
کمیته انضباطی با درخواست استقلال موافقت کند 
چون در صورت کاهش محرومیت رحمتی ســایر 
تیم ها معترض خواهند شد با این حال استقلالی ها 
تا آخرین لحظه تلاش شان را می کنند تا در صورت 
نرسیدن حسینی به دو بازی اول بتوانند از رحمتی 

استفاده کنند.

کمــک 20 یورویــی مورینیــو به یک 
کارتن خواب|  ژوزه مورینیو،  ســرمربی شیاطین 
سرخ منچستر به یک بی خانمان خیابانی به صورت 
مخفی 20 یــورو کمک کرد. مورینیــو که در مرکز 
شهر منچستر درحال قدم زدن بود با یک فرد کارتن 
خواب برخورد کرد و بلافاصله 20 یورو از کیف پولش 
برداشت و به این فرد کمک کرد. تصویر ثبت شده از 
این لحظه در شبکه های اجتماعی بالغ بر 500 هزار بار 

دست به دست شده است.
قهرمانی ویلیامز در تنیس ویمبلدون|  سرنا 
ویلیامز، تنیس مطرح آمریکایی با شکست آنجلیک 
کربر برای هفتمین بار قهرمــان تنیس ویمبلدون 
شــد. ویلیامز بعد از این موفقیت اظهار داشت:   »به 
قهرمانــی در ایــن بازی ها فکر می کــردم خیلی از 
شب ها نمی توانســتم بخوابم. بازی و فینال بزرگی 
بود. هدفم فتح یک گرند اسلم در سال جاری است.

خیلی تحت فشار بودم. سال سختی بود اما اگر دقت 
کنید می بینید که به 3 فینال رسیدم و این موضوع 
فوق العاده  است. باید تمرکزم روی نکات مثبت باشد 

و به جنبه های منفی فکر نکنم.«
اعتراض خیابانی به محرومیت اســنایدر|  
وسلی اســنایدر، بازیکن تیم گالاتاسرای در فصل 
گذشته لیگ ترکیه 11 کارت زرد دریافت کرد و به 
همین خاطر او از سوی باشگاه گالاتاسرای 2 میلیون 
پوند جریمه شــد. این درحالی است که قبلا فیلیپه 
ملو در گالاتاسرای در مدت 2 سال حضور در این تیم 
ترکیه ای بیشتر از اسنایدر کارت زرد دریافت کرده 
بود. هواداران باشگاه گالاتاســرای نیز در حمایت از 
بازیکن خودشان، محکومیت این بازیکن را برنتابیدند 
و در خیابان به اعتراض پرداختند. اســنایدر نیز در 
توئیتر از حمایت هواداران گالاتاســرای تشکر و ابراز 
امیــدواری کرد در فصل پیــش روی بتواند محبت 

هواداران ترکیه را جبران کند.
فیفا، میزبانی را از عربستان گرفت| فدراسیون 
جهانی فوتبال)فیفا( رســما اعلام کرد که دو دیدار 
 رفت و برگشــت عربســتان و عراق در کشــوری

 بی طرف برگزار شود. با این اعلام رسمی فیفا میزبانی 
عربســتانی ها پس از بهانه جویی های مختلف برای 
نیامدن به ایران از آنها گرفته شــد. سعودی ها پس 
از اعلام رسمی رأی فیفا، بلافاصله سرکشی و از این 
رأی فیفا به دادگاه بین المللی ورزش)CAS( شکایت 
کردند. طلال آل شیخ سخنگوی رسمی فدراسیون 
فوتبال عربستان می گوید: »این رأی فیفا ناعادلانه 
است. ورزشگاه های عربستان کاملا امن است و هیچ 

خطری آنها را تهدید نمی کند. « 

شهروند|  شمارش معکوس برای شروع رقابت های 
المپیک 2016 ریو آغاز شده و تمامی ورزشکاران درحال 
جنب و جوش و کسب امادگی برای این بازی ها هستند. 
نوشادعالمیان، پینگ پنگ باز المپیکی ورزش ایران هم 
از این قاعده استثنا نیست و تمریناتش را برای حضوری 
پرقدرت در برزیل دنبال می کند. نوشــاد که به همراه 
برادرش نیما باید در المپیک شرکت کند، انگیزه زیادی 
دارد تا بتواند نام ایران را در تنیس روی میز هم سربلند 
کند. عالمیان گلایه های مختصری نسبت به مسئولین 
ورزش دارد و اعلام می کند نباید پاداش کســانی که در 
المپیک مدال می گیرند از افرادی مثل خودش بیشتر 
باشــد. او از ســختی های تنیس روی میز و کار بزرگی 
که خودش و بــرادرش انجام دادند، ســخن می گوید. 
گفت وگوی خبرنگار » شهروند« با نوشاد عالمیان را در 

ادامه می خوانید:   
 زمان زیادی تا المپیک باقی نمانده اســت. 

شرایط تمرینی ات چطور است؟
شرایط خوبی را پشت سر می گذارم؛ مسابقات اخیر در 
کره جنوبی تأثیر مثبتی روی روند تمرینی من گذاشت. 
عملکردمان رو به رشد اســت، روز به روز شرایطم بهتر 
می شود و مسابقات کره نیز محک خوبی برای من و نیما 
برادرم بود. برنامه ریزی خوبی انجام شــده و به گونه ای 
پیش می رویم که به امید خدا نتیجه خوبی را در المپیک 
کسب کنیم. شک ندارم می توانیم نتیجه خوبی از خود 

برجای بگذاریم.
 به مسابقات کره جنوبی اشــاره کردی. این 
مسابقات با تورنمنت های قبلی چه تفاوت هایی 

داشت؟
مسابقات کره جنوبی فوق العاده بود؛ همه افرادی که در 
این رقابت ها شرکت کردند جزو بزرگترین پینگ پنگ 
بازان دنیــا بودند و ســطح رقابت ها را بــالا بردند. این 
تورنمنت بالاترین رنکینگ را در خود جای داده بود. از 
سوی دیگر من مدت زیادی بود که نمی توانستم نتایج 
خوبی کســب کنم و در این مسابقات توانستم خودم را 
قبل از المپیک محک بزنم و نشان دهم همچنان توانایی 
زیادی دارم. تجربه بسیار خوبی برای من و نیما بود. فکر 
می کنم به دوران خوبم بازگشته ام؛ اعتماد به نفسم بالا 

رفته و از هر نظر برای المپیک آماده ام.
 در این مسابقات تو و نیما مقابل نفر اول و دوم 
دنیا قرار گرفتید و با اختلاف یک ست باختید. 

فکر این مسأله را می کردید؟
بله، ما در این دیدار عالی بودیم و واقعا با بدشانســی 
محض این مسابقه را واگذار کردیم. از لحاظ فنی تا ست 

پنجم از حریفمان پیش بودیم و عملکرد فوق العاده ای 
از خودمان بــه نمایش گذاشــتیم. می توانم به جرأت 
بگویم در حدی پیشرفت کرده ایم که می توانیم در برابر 

بهترین های جهان نیز قد علم کنیم.
 با این پتانســیل، به نظر می رسد می توانیم 
امیدوار باشــیم تو و برادرت در المپیک هم به 

مراحل نهایی راه پیدا کنید. درست است؟
قولی نمی شود داد اما به هرحال تلاشمان را می کنیم. 
همان طور که گفتم مسابقات اخیر باعث شد که محک 
خوبی بخوریم. متوجه شدیم که سطح ما از تیم های دیگر 
کمتر نیســت و می توانیم با بهترین های جهان برابری 
کنیم. مسابقات المپیک را نمی توان پیش بینی کرد اما 

تمام سعی ما بر این است تا موفقیت بزرگی کسب کنیم.
 اینکه تــو و برادرت نیمــا در کنار یکدیگر 
هســتید، چقدر از نظر روحی به شــما کمک 

می کند؟
این موضوع یک غنیمت اســت. لطف خدا شــامل 
حالمان شده تا در المپیک هم کنار یکدیگر باشیم و شکر 

می کنم. فکر می کنم در تاریخ رقابت های المپیک سابقه 
نداشته دو برادر باهم در یک رشته حضور داشته باشند. 
قطعا برای هردوی ما قوت قلب بزرگی اســت. هر دو از 
این که در المپیک هستیم، خوشحالیم و امیدوارم در کنار 

یکدیگر بتوانیم برای ایران عزیز افتخار بیافرینیم.
 تو در المپیک لندن نیز حضور داشــتی. این 

موضوع در ریو کمکی می کند؟
قطعا حضور در المپیک برای هر شخصی یک تجربه 
بزرگ اســت که من هم از این موضوع مستثنا نیستم. 
لندن کمک زیادی به من کرد و باعث شد گام های خوبی 
را بردارم. قطعا می توانم از این تجربه در برزیل استفاده 

کنم و امیدوار باشم که این دفعه افتخار آفرینی کنم.
 در ماه های گذشته به اندازه کافی از تو حمایت 

شده است؟
خوشــبختانه شــرایط بد نبوده اســت. فدراسیون 
برنامه های خوبی را در یک ماه آینده برای من و نیما در 
نظر گرفته است که می تواند تاثیرگذار باشد و به ما کمک 
کند. تا امروز هم همه چیز خوب بوده اســت. اردوهای 

موثری را پشت سر گذاشتیم و امیدوارم بتوانیم حاصل 
زحمات مان را در المپیک ببینیم.

 فکر می کنی پینگ پنگ بازان ایرانی می توانند 
تا سکوی المپیک و جهانی پیش بروند؟

صد درصد می توانیم؛ کســب موفقیت در این رشته 
برای ما راحت خواهدبود اما به شرطی که امکانات خوبی 
مهیا شود و به این رشته بهای کافی دهند. استعدادهای 
خوبی در تنیس روی میز ایران وجود دارد که کســی به 
آنها توجه نمی کند. تنیس روی میز به هوش نیاز دارد که 

ایرانی ها از این بابت بهترین شرایط را دارند. 
 اما در ایران به اندازه کافی به تنیس روی میز 

توجه نمی شود. این تبعیض اذیتت نمی کند؟
قطعا تبعیض وجود دارد اما این مسأله عرف است و من 
نمی توانم کاری کنم. اگر قانونی تصویب کنند که بتواند به 
ما کمکی در این راه شود، بسیار مطلوب است. باور کنید 
زحمتی که ما در این رشــته می کشیم، واقعا عجیب و 
غریب است. اگر توجهی به ما کنند قطعا می توانیم نتایج 

فوق العاده ای کسب کنیم. 

گفت وگوی »شهروند« با نوشاد عالمیان، نماینده تنیس روی میز در المپیک

حمایت کنند، روی سکوی المپیک هم می روم
  باید قانونی بگذارند تا تبعیض ها از بین برود                                           من و نیما نخستین برادران تاریخ تنیس روی میز هستیم

شهروند|   خیلی از اسطوره های دنیای فوتبال بعد از فاصله گرفتن از 
روزهای اوج حاضر به خداحافظی از مستطیل سبز نیستند و با انگیزه های 
جدید به دنبال مطرح کردن خود هســتند. این دسته از بازیکنان دقیقا 
خلاف نفراتی هستند که تصمیم به خداحافظی زودهنگام از عرصه و یا 
حتی دوران حرفه ای می گیرند و خیلی از مواقــع نیز طرفداران خود را با 
اعلام چنین تصمیماتی شوکه می کنند. اسطوره باشگاه رم که حضورش با 
پیراهن این تیم در میادین در آستانه 25 سالگی است، همچنان روی بازی 
کردن اصرار دارد و در در تازه ترین تصمیم خود اعلام کرده که تا صاحب 
یک جام معتبر دیگر با پیراهن رم نشود، حاضر به خداحافظی نیست. توتی 
از سال 1992 به عضویت باشــگاه رم درآمده و با وجود نیمکت نشینی و 
اختلافاتی که فصل گذشته با مدیران و سرمربی رم داشت، قصد دارد یک 
فصل دیگر با پیراهن جالوروسی به میدان برود. این بازیکن 40 ساله بعد 
از قهرمانی ایتالیا در جام جهانی 2006 از فوتبال ملی خداحافظی کرد اما 
همچنان به دنبال آخرین جام دوران باشگاهی خود می گردد. توتی تنها 

اسطوره ای نیست که اصرار به ماندن در فوتبال با وجود سن بالا دارد.
ساموئل اتوئو

اسطوره فوتبال کامرون که بازی در تیم های بزرگی چون بارسلونا، رئال 
مادرید، اینتر و چلسی را در کارنامه دارد، با وجود قرار داشتن در آستانه 
36 سالگی همچنان به ماندن در مستطیل سبز اصرار دارد. این بازیکن 

که حالا از تیمهای سطح اول اروپا فاصله گرفته و در آنتالیا اسپور 
ترکیه فعالیت می کند، مشخص نیست تا چه زمانی و به چه 

قیمتی به فوتبال خود ادامه خواهد داد.
نیکولاس آنلکا

مهاجم سابق تیم ملی فرانسه که چند سالی است از 
دوران اوج خود فاصله گرفته و حتی یک بار هم خبر 
خداحافظی اش از فوتبال منتشر شد، همچنان در قاره 
آسیا ماجراجویی می کند. نیکولاس آنلکای 37 ساله در 

بمبئی سیتی هند به میدان رفته و حتی قبل از این یک 
دوره به عنوان مربی - بازیکن تیم شانگهای چین فعالیت 

کرد. شاید دیگر فوتبال هند پایانی برای آنلکا باشد اما این 
بازیکن فعلا که قصد کناره گیری ندارد.

جان لوئیجی بوفون
کاپیتان افســانه ای تیم ملی فوتبال ایتالیا که همچنان در روزهای اوج 
خود به ســر می برد، همچنان قصد خداحافظی از رده ملــی را هم ندارد. 
جان لوئیجی بوفون که در یورو 2016 نیز یکی از ستاره های تیمش بود، 
با 38 سال سن در یوونتوس نیز به عنوان یکی از مهره های کلیدی محسوب 
می شود و در تیم ملی ایتالیا نیز فعلا هیچ کس نتوانسته او را نیمکت نشین 
 کند. با این وضع به نظر می رســد بوفون تا چند ســال دیگر به فوتبالش

 ادامه دهد.
ژاوی هرناندز

یکــی از بهترین بازیکنان یک دهــه اخیر فوتبال ایران که ســال های 
درخشانی را در کنار نسل طلایی بارسلونا سپری کرد، پس از فاصله گرفتن 
از سطح اول فوتبال اروپا و خداحافظی از تیم ملی اسپانیا، سعی کرده تا در 
قطر به درآمدزایی و شاید هم تفریح در کنار فوتبال بپردازد. ژاوی که فصل 
گذشته را در ترکیب الســد قطر سپری کرد، همچنان قصدی 

برای خداحافظی در 36 سالگی ندارد. 
میروسلاو کلوزه

رکورددار گلزنی در تاریخ جام جهانی فوتبال با وجود کنار رفتن از تیم ملی 
آلمان همچنان در رده باشگاهی به فعالیت می پردازد. میروسلاو کلوزه با 
38 سال سن فصل گذشــته را در لاتزیو سپری کرد و بیشتر به عنوان یک 
بازیکن نیمکت نشین وارد زمین می شد. این بازیکن صحبتی از خداحافظی 
به میان نیاورده و به نظر می رســد قصد دارد چند ســالی هم در آلمان به 

فوتبال خود ادامه دهد. 
آندره پیرلو

هافبک ســابق تیم ملی ایتالیا که سال های درخشــانی را در میلان و 
یوونتوس سپری کرد، یک سالی اســت که به لیگ حرفه ای آمریکا کوچ 
کرده تا سال های پایانی فوتبال خود را در آن کشور پشت سر بگذارد. البته 
آندره پیرلو به هیچ عنوان درخشش خود در ترکیب تیم ملی ایتالیا و تیم های 
باشگاهی این کشور را نتوانست در آمریکا تکرار کند و شاید خیلی زود خبر 

خداحافظی اش را بشنویم.
گابور کرالی

دروازه بانی که با شلوار گرمکن مخصوص خود در دنیای فوتبال مشهور 
شده است، اخیرا توانســت با قرار گرفتن در ترکیب تیم ملی مجارستان 
در یورو 2016 رکورد مســن ترین بازیکن حاضــر در تاریخ این رقابت ها 
را بشکند. گابور کرالی که سال های درخشانی را در بوندس لیگای آلمان 
سپری کرد، حتی در هنگام ترک فرانسه نیز چیزی از خداحافظی نگفت 
 و به نظر می رســد همچنان اصرار به بازی کردن در عرصه حرفه ای

 داشته باشد. 
توماس روسیچکی

هافبک خــلاق اهل جمهوری چک که در 36 ســالگی در 
ترکیب تیم ملی این کشور به میدان رفت، تا فصل گذشته 
در ترکیب آرسنال حضور داشت اما معلوم نیست آینده او 
چه خواهد شد. این بازیکن که جزو نسل طلایی جمهوری 
چک بود، ســال های درخشانی را در دورتموند پشت سر 
گذاشــت و سپس در آرسنال مشــغول فعالیت شد اما 
همچنان اعتقادی به خداحافظی از مستطیل سبز ندارد. 

به بهانه اعلام فرانچسکو توتی برای خداحافظی نکردن در 40 سالگی  

اسطوره هایی که فوتبال را رها نمی کنند

بیژن  ذوالفقارنسب
کارشناس  فوتبال

شهروند|  بعد از انتقادات زیادی که در روزهای 
اخیر متوجه رئیس فدراسیون فوتبال شده بود تا در 
انتخاب مسئولان جدید سازمان لیگ و فدراسیون 
تعلل نکند، تاج دیروز سرپرســت سازمان لیگ را 
معرفی کرد تا در آستانه برگزاری لیگ شانزدهم 
 یک نفر به عنــوان مســئول امور را در دســت

 داشته باشد. 
دبیر قدیمی سرپرست شد

علی کاظمی که سال های زیادی از حضورش 
به عنوان دبیر سازمان لیگ فوتبال ایران می گذرد، 
دیروز در جلسه ای با حضور مسئولان فدراسیون 
و سازمان لیگ به عنوان سرپرست جدید سازمان 
لیگ فوتبال ایران معرفی شد. البته به نظر نمی رسد 
کاظمی گزینه نهایــی تاج برای نایب رئیســی 

دوم فدراســیون و ریاست در سازمان لیگ باشد و 
خودش نیز به این موضوع اذعان دارد: »در اصل من 
دبیر سازمان هستم و با حفظ سمت، سرپرستی به 
من محول شده و تا زمان تعیین وضعیت سازمان 
لیگ که مشمول زمان خواهد بود  مسئولیت کار 
با من است. طبق قانون نایب رئیس دوم فدراسیون 
فوتبال که رئیس سازمان لیگ است، چند شاخص 
دارد که از جمله آنها مدرک تحصیلی و شــرایط 

سنی است که من هیچ کدامشان را ندارم.«
عابدینی هم پست گرفت

امیر عابدینی که قبل از این به واسطه حضورش 

در هیات رئیسه سازمان لیگ یکی از حامیان مهدی 
تاج بود و از او به عنوان یکی از گزینه های دبیرکلی 
فدراسیون نیز نام برده می شد، دیروز توسط رئیس 
فدراسیون در یک پست جدید مشغول به کار شد. 
مهدی تاج،  امیر عابدینی را به عنوان سرپرســت 
سازمان اقتصادی و بازار یابی فوتبال ایران معرفی و 
اعلام کرد حکم ریاست او بعد از تایید هیات رئیسه 

فدراسیون صادر می شود. 
آغاز دیرهنگام تغییرات

به نظر می رســد مهدی تاج بعــد از نزدیک به 
2 ماه تعلل برای تغییرات در فدراسیون و سازمان 

لیگ حالا دست به کار شــده تا افراد مورد اعتماد 
خود را در پست های مختلف منصوب کند. با این 
روند به نظر می رسد تاج به زودی اختلاف خود را 
با هیات رئیسه بر سر انتخاب دبیرکل فدراسیون 
نیز رفع کند. رئیس فدراسیون در جلسه معارفه 
کاظمی و عابدینی صحبت هایــی را در این باره 
انجام داد: »در آینــده ای نزدیک نایب رئیس دوم 
فدراسیون فوتبال را به مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال معرفی خواهیم کرد. همچنین کســری 
اعضای هیات رئیسه سازمان لیگ هم به زودی با 
حضور اعضای مجمع عمومی سازمان لیگ تامین 
خواهد شد. ما نمی خواهیم با تعجیل تصمیم گیری 
کنیم. تصمیم ها باید کارشناسی شده انجام شود و 

تعجیل و تاخیر زیاد می تواند آسیب بزند.«

معرفی سرپرست سازمان لیگ و پست گرفتن عابدینی

آغاز تغییرات تاج در فدراسیون فوتبال


